

國立中興大學農資學院水土保持系學術研究報告基本倫理約定書
Academic Ethics for Faculty Members, students, and researchers of
Department of Soil and Water Conservation, College of Agriculture and Natural
Resources, National Chung Hsing University

一、本校為維護學術尊嚴，建立學術道德素養，凡本系所（中心、學程）師生及參與研究工作之人員皆須遵守下列約定項目，以貫徹學術倫理行為。
All faculty members, students, and researchers should observe the following Codes of academic ethics in order to maintain academic integrity.

二、約定項目：
Codes of Academic Ethics:

1. 學術研究報告不應抄襲或造假。
Should not attempt to fabricate or forge research data in academic research reports or publications.
2. 學術研究報告引用資料應註明出處。
Materials quoted from the works of others should be clearly identified with its source.
3. 學術研究報告不應有不當數據之組合或圖片修改。
Should not contain inappropriate data or manipulated photos in the academic research reports or publications.
4. 學術研究報告必須留存研究記錄簿及底稿等相關資料至少五年。離校時所有記錄及資料必須留在研究室。
Should properly preserve all related research records and materials for minimal 5 years. All afore records and materials should be kept in the laboratory when departing from the university position.
5. 研究室負責人對所轄人員之研究成果應負監督責任，公開發表前須查明並確認所有數據、圖表之來源及其真偽。
Research project supervisor should assume full responsibility for the content of research results. All data and the sources of charts should be checked their authenticity before being published.

三、本約定書經簽署人、系所主管簽章後，由各系所及研究室負責人留存一份。
This contract will be retained by the department/ institute/ program/ center and the research project supervisor after signed by the faculty members/ students/ researcher and the chairman of the institute.

簽署人簽章：_____

Signature of Researcher :

Date :

研究室負責人簽章：_____

Signature of Research Project Supervisor :

Date :

單位主管簽章：_____

中 華 民 國 年 月 日